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PROTOKÓŁ  Nr II/2006 

II sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 



z dnia 6 grudnia 2006 roku . 
 
 
Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -  21 ( 100% %) 

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 

1. p. Mieczysław Szymalski  - Burmistrz Miasta, 
2. p. Jerzy Pawluczuk  - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. p. Tomasz Skibicki   - Sekretarz Miasta, 
4. p. Renata Trojanowska - Skarbnik Miasta, 
5. p. Zbigniew Kamiński  - Starosta Ostrowski 
6. p. Jerzy Bauer   - Przewodniczący Rady Powiatu Ostrowskiego 
7. p. Dariusz Chmielewski  - Radny Rady Powiatu 
8. p. Anna Bałdyga   - Radca Prawny Urzędu Miasta, 
9. p. Wojciech Roszuk  - Naczelnik Wydziału OPO Urzędu Miasta, 
10. p. Halina Ambroziak  - Naczelnik Wydziału PNR Urzędu Miasta, 
11. p. Izabela Lenkiewicz - Naczelnik Wydziału RB Urzędu Miasta, 
12. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydziału ITS Urzędu Miasta, 
13. p. Brygida Mościcka   -  Naczelnik Wydziału IPE Urzędu Miasta, 
14. p. Dariusz Nowacki  - Komendant StraŜy Miejskiej,  
15. p. BoŜenna Rostkowska  - Dyrektor Miejskiego Domu Kultury, 
16. p. ElŜbieta Chojnacka - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
17.  p. Leszek Mościcki          - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sport i Rekreacji, 
18. p. Witold Zadroga  - Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej 

               i Mieszkaniowej Sp. z o.o., 
19. p. Tadeusz Pianka  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o., 
20. p. Adam Rukat   - Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

  Sp. z o.o., 
21. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
22. p. Anna Łępicka   - Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Jednostek 

  Oświatowych  
23. p.  Sebastian Szydlik   - Prezes Stowarzyszenia „Nadzieja  Przeciw Biedzie  

  i Bezrobociu” 
24.  Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej: Ostrowski Tygodnik  

Powiatowy, Kurier Ziemi Ostrowskiej,  Tygodnik Ostrołęcki, Rozmaitości     
Ostrołęckie, Telewizja TELE-TOP. 

      25. Mieszkańcy miasta przysłuchujący się obradom sesji. 
 

Obrady rozpoczęto  o godzinie  1300, zakończono o godzinie 1540. 

 
 
 
Punkt 1.  

Otwarcie     sesji,    uchwalenie    porządku    obrad i przyjęcie protokołu                   
I  sesji Rady Miasta z dnia  24 listopada  2006 r. 



 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska dokonał otwarcia II zwyczajnej sesji 
Rady Miasta.  Następnie przywitał przybyłych na obrady Przewodniczącego Rady Powiatu p. 
Jerzego Bauera,   Starostę Powiatu Ostrowskiego p. Zbigniewa Kamińskiego, Radnych  
Powiatu,  Radnych Rady Miasta, Burmistrza Miasta, Jego Zastępcę, Sekretarza                                  
i Skarbnika Miasta oraz  pozostałych gości.    
 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe na stan 21 Radnych, 
obecnych na sesji  jest  21  Radnych, w związku z czym wszystkie uchwały podjęte w toku 
obrad będą prawomocne. 
 

  Rada Miasta przystąpiła do uchwalenia porządku obrad II-ej sesji. Przewodniczący 
Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, o tym Ŝe  Radni wraz z materiałami na sesję 
otrzymali proponowany porządek obrad.  Następnie poinformował o tym,  Ŝe  w punkcie 4 
dokonany zostanie równieŜ wybór Przewodniczących Komisji stałych Rady Miasta.   
Następnie zwrócił się z  pytaniem o uwagi lub wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 Radni nie zgłosili  uwag i wniosków do Porządku obrad. 

 W związku z powyŜszym  Przewodniczący Rady Miasta  p. Krzysztof Laska 
stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła Porządek obrad w następującym brzmieniu: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu z  I sesji Rady Miasta 
z dnia 24  listopada 2006 r. 

2. ZłoŜenie  ślubowania przez Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka.  

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych Komisji stałych   Rady Miasta  
Ostrów Mazowiecka, w tym wybór Przewodniczących Komisji. 

5. Uchwała w sprawie  wyboru przedstawicieli do Zgromadzenia Międzygminnego 
Związku  „Ziemia Ostrowska”. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Ostrów Mazowiecka na 
2007 r. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

8. Zakończenie obrad 
 

Radny p. Zbigniew Krych  stwierdził,  Ŝe w Porządku obrad Sesji  nie było informacji  
o tym,  Ŝe Rada Miasta podczas obecnej sesji będzie wybierała Przewodniczących  Komisji. 
Dołączony do   porządku obrad projekt uchwały równieŜ  o tym nie mówi.  

Przewodniczący Rady Miasta  stwierdził,  Ŝe brak w porządku obrad informacji                     
o wyborze Przewodniczących Komisji wynika z pomyłki przy tworzeniu porządku,  
podkreślił, Ŝe  Komisje nie mogą pracować bez przewodniczących, w związku z tym  
konsekwencją   ustalenia składów osobowych Komisji jest wybór ich przewodniczących.       

 

 

Punkt 2.  



ZłoŜenie Ślubowania przez Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował, zebranych o tym, Ŝe 
przed Radą Miasta złoŜy ślubowanie Burmistrz Miasta Ostrowi Mazowieckiej, po raz drugi 
wybrany w bezpośrednich wyborach przez mieszkańców miasta. 

Następnie poprosił wszystkich o powstanie, a Burmistrza Miasta Pana Mieczysława 
Szymalskiego o podejście do Prezydium obrad i powtarzanie roty ślubowania. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski złoŜył  następującej treści ślubowanie: 
 
" Obejmując urząd Burmistrza Miasta Ostrowi Mazowieckiej  uroczyście ślubuję, Ŝe 

dochowam wierności prawu,  a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców miasta. Tak mi dopomóŜ Bóg". 
  
  

Po zakończeniu aktu ślubowania Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska 
złoŜył gratulacje  Burmistrzowi Miasta. Gratulacje złoŜyli równieŜ Starosta Ostrowski               
p. Zbigniew Kamiński i Przewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Bauer. 

 
Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  zadeklarował wolę pracy  w kierunku 

zjednoczenia Rady Miasta, tak aby  praca Burmistrza Miasta i Rady Miasta  miała na celu 
dobro mieszkańców i rozwój   miasta.  Na zakończenie złoŜył gratulacje  nowemu Staroście 
Ostrowskiemu  p. Zbigniewowi Kamińskiemu  i Przewodniczącemu Rady Powiatu p Jerzemu 
Bauerowi. 
  

Punkt 3.  

Interpelacje i zapytania. 

 Radna p. Maria Bębenek  zwróciła się do Burmistrza Miasta o przedstawienie sprawy 
awarii budowlanej Kamienicy tzw. „Czerwoniaka” przy ul. Pocztowej, Czy ustalono winnego  
zaistniałego  zagroŜenia zawalenia się tego budynku? Jaki udział w winie zaistniałej sytuacji 
ponosi TBS Sp. z o.o.?, Jakie  będą dalsze losy kamienicy? Co się dzieje z jej mieszkańcami i 
kto pokrywa koszty  wynajmu  mieszkań dla  nich?  

 Radna p. Maria Bębenek  poruszyła równieŜ sprawę braku  wolnych mieszkań                      
w zasobach komunalnych, które moŜna byłoby wykorzystać dla  poszkodowanych np.                     
w wyniku  poŜaru czy  katastrofy  budowlanej. Miasto  powinno mieć w swoich  zasobach 
taka rezerwę np. jako mieszkania  przejściowe. 

 Kolejna sprawą, jaka podniosła Radna p. Maria Bębenek była budowa  obiektu na                     
pl. Waryńskiego. Radna zwróciła się z pytaniem czy prawdą jest, Ŝe w trakcie budowy została 
dokonana  zmiana projektu inwestycji . W związku z  tym zapytała czy  nadal będą 
zabezpieczone parkingi dla tego obiektu i czy będzie w nim poczekalnia dla pasaŜerów  
komunikacji PKS.     

 

 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec zwrócił się z pytaniem o faktyczną wysokość 
zadłuŜenia miasta.  Radny dodał, Ŝe dane na temat zadłuŜenia  zawarte w prasie, uchwale 
budŜetowej  2005  i podane na poprzedniej sesji róŜnią się od siebie.  



  

  

Przewodniczący Rady Miasta p.  Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe  
odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych zostaną udzielone w końcowym 
punkcie porządku obrad sesji tj. Nr 7   "Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz 
sprawy róŜne". 

 

Punkt 4. 

Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych i wyboru Komisji stałych Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska przypomniał o tym ,Ŝe Statut Miasta 
stanowi, Ŝe w Radzie Miasta Ostrów Mazowiecka działa  5  Komisji stałych: 
- Komisja Rewizyjna,  
- Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego, 
- Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami, 
- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego, 
- Komisja Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe  Radni do 
dnia 1 grudnia  2006 r. zadeklarowali swój udział w pracach poszczególnych Komisji                        
w związku z tym, Rada Miasta na dzisiejszej sesji powoła  Komisje i dokona wyboru  
Przewodniczących  Komisji. Przypomniał, o tym  Ŝe zgodnie z Uchwałą Nr II/6/2002 Rady 
Miasta  z dnia 4 grudnia 2002 r.  skład ilościowy  Komisji  problemowych wynosi do                         
7 Radnych   w kaŜdej Komisji natomiast  zgodnie  z § 80  Statutu Miasta  Komisję Rewizyjną 
powołuje się w składzie 5 osobowym.    

 Następnie poinformował o tym, Ŝe na podstawie zgłoszonych deklaracji do składu: 

-  Komisji Rewizyjnej zgłosiło się 5 Radnych ,  

- Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego zgłosiło się  7 
Radnych, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego zgłosiło się 7 Radnych , 

- Komisji Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 
zgłosiło się 7 Radnych . 

- Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i  Gospodarki Gruntami zgłosiło się 8 
Radnych, 

 

  W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska 
zaproponował aby  odbyło się  imienne głosowanie jawne na kartach  poprzez zakreślenie  
najwyŜej 5 kandydatów do składu Komisji Rewizyjnej  i najwyŜej   7 kandydatów do składu 
pozostałych Komisji. W skład Komisji wejdzie 5 Radnych do Komisji Rewizyjnej i nie 
więcej niŜ 7 Radnych do pozostałych Komisji, którzy otrzymali zwykłą większość głosów. 



Następnie Rada Miasta dokona wyboru Przewodniczących  poszczególnych Komisji.  
Konsekwencją tych działań będzie podjęcie odpowiedniej Uchwały. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe 
do przeprowadzenia  wyborów składów Komisji i dokonania  ustalenia wyników głosowania 
naleŜy powołać Komisję Skrutacyjną. Zaproponował aby Komisja Skrutacyjna pracowała                
w takim samym składzie jak na poprzedniej sesji.  Stwierdził, Ŝe jeśli nie  będzie  sprzeciwu  
propozycja dot. składu Komisji Skrutacyjnej zostanie przyjęta.  

W związku z tym, Ŝe Rada Miasta nie zgłosiła  sprzeciwu co do składu Komisji 
Skrutacyjnej Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Łaska stwierdził, Ŝe wybory  składów 
Komisji przeprowadzi Komisja Skrutacyjna w składzie:  

Radna p. Maria Bębenek – Przewodnicząca Komisji 
Radny p.  Mirosław Gromek - Członek  
Radny p. Jan Heronimek – Członek 
Radny p. Tomasz Lewandowski – Członek  
Radny p. Mieczysław Równy - Członek 
 

 Radna p. Maria Bębenek stwierdziła, Ŝe  Radni powinni otrzymać /dla przypomnienia/ 
a dla nowych  Radnych do wiadomości   Uchwalę Rady Miasta dot. ograniczenia składów 
osobowych Komisji. Zwróciła się z pytaniem czy  w 7-dnio osobowym skladzie  Komisji jest 
równieŜ  Przewodniczący Komisji.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska potwierdził, Ŝe  7 –mio osobowy 
skład Komisji obejmuje, równieŜ  Przewodniczącego Komisji.  Podkreślił, Ŝe Radni zapisując 
się do Komisji byli informowani o ograniczeniu składów osobowych Komisji, Dodał, Ŝe 
wszyscy Radni otrzymali Statut Miasta, w którym jest zapis o wyborze przez Radę Miasta 
Przewodniczących Komisji.  

 Radny p. Tomasz Lewandowski stwierdził, Ŝe ustawa o samorządzie gminnym mówi, 
Ŝe w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą Radni z kaŜdego z Klubów. Przypomniał,  Ŝe 
dotychczas wiadomo o utworzeniu jednego Klubu, zapytał czy są zmiany w tej kwestii. 
Następnie przytoczył treść art. 18a i 19  ustawy o samorządzie gminnym.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe utworzenie Klubu nie 
jest obowiązkowe,  w skład Komisji wchodzą Radni  i  przedstawiciele Klubów. obowiązkiem 
Rady jest jednak  wybór Komisji Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poprosił Komisję Skrutacyjną                     
o przygotowanie kart do głosowania a następnie zarządził przerwę na czas przygotowania kart 
do głosowania. 

 

Po zakończeniu przerwy Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska  
poinformował o tym, Ŝe w wyniku niedopatrzenia zaistniał błąd  tj. p. Bogusław Konrad 
zgłosił swoją kandydaturę do pracy w Komisji Rewizyjnej, jednak zgodnie z przepisami 
ustawy o samorządzie gminnym w skład Komisji Rewizyjnej nie mogą wchodzić 
Przewodniczący  i Wiceprzewodniczący Rady Miasta, w związku z tym p. Bogusław Konrad 
złoŜył rezygnację z kandydowania do składu tej Komisji.  

Biorąc powyŜsze pod uwagę Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  
zaproponował aby w jego miejsce zgłoszono inne kandydatury.  



Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka do pracy w Komisji 
Rewizyjnej kandydaturę  Radnego p. Jacka Wilczyńskiego, który wyraził zgodę na 
kandydowanie.  

Innych kandydatur nie zgłoszono.  

Na wniosek Radnego p. Andrzeja Morawskiego Przewodniczący Rady Miasta                      
p. Krzysztof Laska   odczytał listę kandydatów do poszczególnych Komisji: 

Komisja Rewizyjna 
   1. Bartkiewicz Małgorzata    
   2. Bębenek Maria    
   3. Heronimek Jan   
   4. Wilczyński Jacek     
   5. Pasztaleniec Mieczysław  
 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego. 

   1. Bartkiewicz Małgorzata  
   2. Kacprzak Michał   
   3. Konrad Bogusław    
   4. Kukiełka Marek   
   5. Lewandowski Tomasz  
   6. Łukaszewski Krzysztof   
   7. Pasztaleniec Mieczysław  
 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego 
   1. Gałązka Eugeniusz   
   2.  Krych Zbigniew    
   3.  Morawski Andrzej  
   4.  Listwon Krzysztof   
   5.  Równy Mieczysław  
   6.  Wilczyński Jacek   
   7.  Zalewski Edward   

 
Komisja Gospodarki Komunalnej  i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 

   1. Gałązka Eugeniusz   
   2. Gromek Mirosław   
   3. Heronimek Jan   
   4. Przastek Stefan   
   5. Równy Mieczysław  
   6. Świedziński Roman  
   7. Wilczyński Zdzisław  

 
Komisja  Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami 

   1. Bartkiewicz Małgorzata  
   2. Bębenek Maria   
   3. Lewandowski Tomasz  
   4. Łukaszewski Krzysztof  
   5. Morawski Andrzej   
   6. Wilczyński Jacek   
   7. Wilczyński Zdzisław  



   8. Zalewski Edward   
 

 

Następnie przypomniał zasady głosowania. Odbędzie się  imienne głosowanie jawne 
na kartach  poprzez zakreślenie  najwyŜej 5 kandydatów do składu Komisji Rewizyjnej                     
i najwyŜej   7 kandydatów do składu pozostałych Komisji. W skład Komisji wejdzie                         
5 Radnych do Komisji Rewizyjnej i nie więcej niŜ 7 Radnych do pozostałych Komisji, którzy 
otrzymali zwykłą większość głosów. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska ponownie poprosił Komisję 
Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania a następnie zarządził przerwę na czas 
przygotowania kart do głosowania. 

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła wybory składów Komisji stałych Rady Miasta.   

Następnie odbyła się przerwa na ustalenie wyników głosowania. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej p. Maria Bębenek  przedstawiła wyniki 
głosowania.  

Protokół  Komisji Skrutacyjnej w załączeniu do Protokołu.  

 

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  zwrócił się do  Radnych 
o zgłaszanie kandydatur na funkcje Przewodniczących Komisji stałych Rady Miasta.  
Zaproponował aby głosowanie jawne odbyło się poprzez podniesienie ręki. 

 

 Radny p. Andrzej Morawski  wystąpił z  zapytaniem do Radcy Prawnego, czy jeśli 
punktu dot. wyboru Przewodniczących Komisji nie ma w Porządku obrad to podjęta  uchwała 
nie będzie tzw.  „bublem”.  

 Radca Prawny Urzędu p. Anna Bałdyga  stwierdziła,  Ŝe punkt dotyczący wyboru  
Przewodniczących Komisji jest w porządku obrad, poniewaŜ porządek obrad z wnioskiem  
Przewodniczącego  Rady  Miasta został w takim brzmieniu przyjęty przez Radę Miasta.  
Podczas przyjmowania porządku obrad Przewodniczący Rady  poinformował zebranych                   
o tym, Ŝe  w punkcie 4 będzie dokonany wybór przewodniczących Komisji. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe  wszystkim powinno 
zaleŜeć na tym aby Rada pracowała sprawnie, dodał,  Ŝe   wzorując się na  przepisach  dot. 
Komisji Rewizyjnej naleŜy wnioskować, Ŝe  Przewodniczący poszczególnych Komisji 
wchodzą w ich skład i naleŜy ich jak najszybciej wybrać.  

 

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatur na funkcje Przewodniczących Komisji. 

Radny p. Jacek Wilczewski zgłosił kandydaturę Radnego p. Jana Heronimka na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 

Radny p. Eugeniusz Gałązka zgłosił kandydaturę  Radnego p. Krzysztofa Listwona na 
Przewodniczącego  Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego;                



Radny p.  Krzysztof Łukaszewski zgłosił kandydaturę Radnego p. Edwarda Zalewskiego na 
Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 
Gruntami;                

Radny p.  Zbigniew Krych  zgłosił kandydaturę Radnego p. Andrzeja Morawskiego  na 
Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa Gospodarki Gruntami;                

Radny p. Michał Kacprzak zgłosił kandydaturę  Radnego p. Krzysztofa Łukaszewskiego na 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
oraz Porządku Publicznego; 

Radny p.  Stefan Przastek  zgłosił kandydaturę p. Mieczysława Równego na 
Przewodniczącego Komisji Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska  

  Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Następnie odbyło się  glosowanie nad poszczególnymi kandydatami. Poszczególni kandydaci 
otrzymali następującą ilość głosów: 

Radny p. Jan Heronimek -  20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 

Radny p. Krzysztof Listwon  - 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 6 głosów 
„wstrzymujących się” 

Radny p. Edward Zalewski – 17 głosów „za”, 4 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” 

Radny p. Andrzej Morawski – 5 głosów „za”, 11 głosów „przeciw”, 4  głosy „wstrzymujące 
się” 

Radny p. Krzysztof Łukaszewski – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów 
„wstrzymujący się” 

Radny p. Mieczysław Równy -  21 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

 

 Po zakończeniu głosowania  Przewodniczący Komisji p. Krzysztof Laska  stwierdził, 
Ŝe Przewodniczącymi Komisji zostali wybrani: 

Radny  Jan Heronimka  - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej; 

Radny p. Krzysztof Listwon - Przewodniczący  Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju 
Społeczno – Gospodarczego;                

Radny p. Edward Zalewski - Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego, 
Budownictwa Gospodarki Gruntami;                

Radny p. Krzysztof Łukaszewski - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego; 

Radny p.  Mieczysław Równy - Przewodniczący Komisji Gospodarki  Komunalnej                             
i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska  

Następnie pogratulował wyboru nowym Przewodniczącym Komisji i zaapelował o jak 
najszybsze rozpoczęcie prac nad projektem budŜetem miasta na 2007 r. 

 



 Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  odczytał i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych i wyboru 
przewodniczących  Komisji stałych Rady Miasta Ostrowi Mazowieckiej. 

 

 Rada Miasta w głosowaniu 19 glosami „za”  przy 0 głosów „przeciw”                                         
i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr II/3/2006 

w sprawie ustalenia składów osobowych i wyboru przewodniczących  Komisji stałych Rady 
Miasta Ostrowi Mazowieckiej. 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

Punkt 5 

 Uchwała w sprawie wyboru przedstawicieli do Zgromadzenia Międzygminnego 
Związku „Ziemia Ostrowska”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof  Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe 
zgodnie ze Statutem Międzygminnego Związku "Ziemia Ostrowska" organem stanowiącym               
i kontrolnym Związku jest Zgromadzenie składające się  z przedstawicieli gmin zrzeszonych   
w Związku. W skład Zgromadzenia wchodzą z urzędu wójtowie i burmistrzowie gmin 
będących członkami Związku. Poza tym Rady Gmin ze swoich składów wybierają po 
jednym, a w przypadku Miasta Ostrowi Mazowieckiej dwóch przedstawicieli. PoniewaŜ 
kadencja Zgromadzenia upływa  z dniem wyborów do rad gmin, a osoby wchodzące w skład 
Zgromadzenia pełnią swoje funkcje do czasu wyznaczenia nowych przedstawicieli - na tej 
sesji naleŜy dokonać wyboru dwóch przedstawicieli z Rady Miasta do Zgromadzenia 
Międzygminnego Związku "Ziemia Ostrowska" na okres kadencji 2006-2010.  

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  zgłosił kandydatury  
Radnego p. Bogusława Konrada i Radnego p. Eugeniusza  Gałązki  na przedstawicieli  Miasta  
do Zgromadzenia Międzygminnego Związku  „Ziemia Ostrowska”. 

Radny p. Tomasz Lewandowski  zgłosił kandydaturę p. Andrzeja Morawskiego na 
przedstawiciela Miasta w Związku  Gmin „Ziemia Ostrowska”. Poinformował zebranych o 
tym, Ŝe p. Andrzej Morawski był załoŜycielem Związku Gmin „Ziemia Ostrowska”.                    
W latach  1990 – 1992 był pełnomocnikiem rządu ds. samorządu terytorialnego w mieście 
Ostrów Mazowiecka.  W związku z tym powinien mieć moŜliwość pracy w tym  Związku.  
Podkreślił, Ŝe Klub  Radych „Nasze Miasto „ popiera tę kandydaturę.  

Innych kandydatur nie zgłoszono. Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na   
kandydowanie.  

Następnie odbyło się głosowanie nad poszczególnymi kandydaturami. Poszczególni 
kandydaci uzyskali następującą ilość głosów: 

Radny p. Bogusław Konrad – 15 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

Radny p. Eugeniusz Gałązka - 20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  1 glos „wstrzymujący 
się”. 



Radny p. Andrzej Morawski - 7 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”,  5 głosów 
„wstrzymujących się”. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania 
przedstawicielami Miasta do  Zgromadzenia Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” 
zostali wybrani Radny p. Bogusław Konrad i Radny p. Eugeniusz Gałązka. 

 

Następnie  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  odczytał i poddał pod 
głosowanie  projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Zgromadzenia 
Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska”. 

Rada Miasta w głosowaniu  14 glosami „za”  przy 0 głosów „przeciw” i 7 glosach 
„wstrzymujących się”  podjęła 

Uchwałę  Nr II/4/2006 

w sprawie wyboru  przedstawicieli do Zgromadzenia Międzygminnego Związku „Ziemia 
Ostrowska”. 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  
 
 

Punkt 6. 

 Uchwała w sprawie uchwalenia  planu pracy Rady Miasta  Ostrów Mazowiecka 
na  2007 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał o tym, Ŝe  Radni                      
w materiałach na sesję otrzymali  projekt planu  pracy Rady Miasta na 2007 r.  Zwrócił się                   
z pytaniem czy są uwagi lub wnioski  do  projektu planu  pracy.  

W związku z brakiem uwag i wniosków do projektu Uchwały Przewodniczący Rady 
Miasta p.  Krzysztof Laska  odczytał i poddał pod głosowanie projekt Uchwały w sprawie   
uchwalenia planu pracy Rady Miasta  Ostrów Mazowiecka na 2007 r. 

Rada Miasta w głosowaniu  21 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” podjęła  

Uchwałę Nr II/5/2006 

w sprawie  uchwalenia planu pracy  Rady Miasta Ostrów Mazowiecka na 2007 r. 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 
 

 

Punkt 7.  

Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne.  

 Odpowiadając na interpelację  dot. budowy na pl. Waryńskiego   Burmistrz Miasta                  
p Mieczysław Szymalski  wyjaśnił, Ŝe z  informacji    na temat budowy, w których jest 
posiadaniu nie wynika, Ŝeby  dokonano  zmian w projekcie budowy.  Przypomniał, Ŝe miasto 
weszło aportem w postaci działki  w omawianą inwestycję. W zamian za to, po wybudowaniu 



obiektu handlowego miasto otrzyma do dyspozycji  500 m2 powierzchni handlowej na 
parterze i I piętrze  obiektu. NaleŜy opracować koncepcję i zasady zagospodarowania tej 
powierzchni. Przedsiębiorcy prowadzący  na pl. Waryńskiego działalność handlową 
wcześniej sami  zrezygnowali z dzierŜawy gruntu, nikt do tego nie był zmuszany. Firma 
realizująca  inwestycję za cały okres budowy płaciła czynsz dzierŜawny.  Realizowana 
inwestycja obejmuje równieŜ  pomieszczenia słuŜące obsłudze dworca PKS . Stan surowy  
ma zostać zakończony w grudniu br., natomiast otwarcie  obiektu odbędzie się 
prawdopodobnie na wiosnę  2007 r.  Powierzchnia obiektu wyniesie ok. 5 tys. m2.   Budowa 
będzie przeszkolona , będzie komponowała się z otoczeniem.   

 Odpowiadając na pytanie Radnej p. Marii Bębenek Burmistrz Miasta p. Mieczysław 
Szymalski wyjaśnił,  Ŝe w fazie wstępnej projektowania był pomysł budowy parkingu 
podziemnego jednak  z niego zrezygnowano. Parkingi będą wykonane wokół obiektu                         
i wzdłuŜ ul. Broniewskiego. Inwestor ma wykonać chodnik i parking wzdłuŜ                                      
ul. Broniewskiego/  W związku z  tym planowana jest modernizacja  ogrodzenia Targowiska 
Miejskiego.  NaleŜy równieŜ podjąć działania mające na celu  wykorzystanie terenu 
Targowiska w pozostałe dni tygodnia.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował zebranych  o  tym, Ŝe 
miasto prowadzi politykę mieszkaniową w oparciu o Uchwałę Rady Miasta, która określa 
zasady gospodarowania zasobami mieszkaniowymi.  KaŜdego roku jest tworzona lista osób 
uprawnionych do zawarcia umowy najmu  komunalnych lokali mieszkaniowych. Na  liście są 
ujęte osoby, które spełniają określone kryteria tj.  niskie dochody i złe warunki mieszkaniowe.   
Obecnie jest ponad 100 osób na liście. KaŜda z nich moŜe  otrzymać  mieszkanie komunalne. 
Mieszkania komunalne są  odzyskiwane  rzadko, głównie   w sytuacji naturalnego puszczenia 
tj. śmierć najemcy.  Mieszkania komunalne  są przydzielane za darmo tylko po wleceniu 
zwrotnej waloryzowanej kaucji.  Obecnie planowana jest budowa  przez TBS Sp. z o.o.  
budynku wielorodzinnego  przy ul. Kościuszki. Nie będą to mieszkania dla rodzin 
najbiedniejszych. W związku z duŜymi potrzebami mieszkaniowymi władze miasta 
podejmują róŜne formy  pomocy mieszkańcom np. miasto posiada do dyspozycji ok. 20 
mieszań w Komorowie w zasobach Wojskowej Agencji Mieszkaniowej, ponadto najuboŜsi  
otrzymują dodatki mieszkaniowe.    Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził,               
Ŝe przy ogromnych potrzebach mieszkaniowych miasto nie mogłoby  utrzymywać  pustych 
mieszkań przeznaczonych dla poszkodowanych w wyniku ewentualnego poŜaru lub 
katastrofy budowlanej.  Podkreślił, Ŝe miasto byłoby w komfortowej sytuacji w zakresie 
mieszkań, gdyby posiadało  wolne lokale  Miasto zawsze posiada do dyspozycji  lokal  
mieszkalny ale najczęściej w słabym stanie technicznym.  Dodał,  Ŝe  komunalny zasób 
mieszkaniowy jest w znacznej części w złym stanie, ok. 60%-70% budynków naleŜałoby 
rozebrać.  Rozbiórki  naleŜy systematycznie prowadzić.  Sprawa  realizowania budownictwa 
komunalnego powinna być dyskutowana na Komisjach Rady Miasta.  

Przewodniczący  Rady Miasta p Krzysztof Laska  zwrócił się z pytaniem kiedy 
mieszkańcy Czerwoniaka,  otrzymają mieszkania  czy będą mogli wrócić do swoich mieszkań 
i gdzie spędzą nadchodzące Święta.  

Burmistrz Miasta p Mieczysław Szymalski  poinformował, Ŝe sprawę awarii 
budowlanej Czerwoniaka omówi Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk.  

 Skarbnik Miasta p. Renata Trojanowska  przedstawiła informacje na temat zadłuŜenia 
miasta.  ZadłuŜenie  miasta na dzień 30 września 2006 r. wynosiło 1.405.636 zł, po 
planowanej na jutrzejszy dzień spłacie 81.948 zł / ostatnie w tym roku, raty poŜyczek                       



z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej/, zadłuŜenie będzie 
wynosiło 1.323.688,-zl. Prognoza długu na  br. zakładała  zadłuŜenie w wys. 3.012.451,-zł.  
jest to zgodne z uchwałą Rady Miasta, która  wyraziła zgodę na zaciągnięcie kredytu 
bankowego   w wys. 1.688.763 zł. Obecnie ten kredyt jeszcze nie został zaciągnięty  
poniewaŜ miasto posiada własne środki. Dodała, Ŝe w zaleŜności od potrzeb,  być moŜe 
kredyt zostanie  zaciągnięty w ostatnim tygodniu grudnia. 

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk przedstawił informację na temat 
awarii budowlanej, która dotknęła  budynku Czerwoniaka przy ul. Pocztowej. Inwestorem 
realizowanej budowy tzw. plomby / połowy tej plomby/  przy ul. Pocztowej jest  
Towarzystwo Budownictwa Społecznego  Sp. z o.o.  TBS  Sp. z o.o. jest właścicielem działki 
i budynku „Czerwoniaka”. Budowa od strony administracyjne tj. uzyskania niezbędnych 
zezwoleń była prowadzona prawidłowo. Awaria  budowlana wynikła ze źle prowadzonego 
procesu budowlanego a nie ze złego stanu technicznego budynku . W wyniku prowadzonych  
prac budowlanych nastąpiło pękniecie  i znaczne odchylenie ściany osłonowej. Natychmiast 
po zdarzeniu powołano sztab kryzysowy, wszyscy mieszkańcy  budynku zostali ewakuowani 
do hotelu,  następnie zostali zakwaterowani w bursie szkolnej na warunkach hotelowych, 
ewakuowanym zapewniono wyŜywienie. Koszty ponosi inwestor. Winnych zdarzenia wykaŜe 
prowadzone śledztwo.  Natychmiast  miasto przekazało do dyspozycji TBS Sp. zo.o. / dla 
potrzeb poszkodowanych mieszkańców/ wolne lokale W chwili  zdarzenia  miasto 
dysponowało  3 mieszkaniami socjalnymi o niskim standardzie, jednak Ŝadne  z tych 
mieszkań nie spełniało  wymogów lokali zamiennych dla mieszkańców Czerwoniaka.  
Następnie  miasto odzyskało 1 mieszkanie w bloku, do którego przeniosła się 1 rodzina, 
traktując to mieszkanie jako docelowe.  Następnie miasto postanowiło do dyspozycji 
mieszkańców   2 lokale o podobnym standardzie jak  mieszkania w Czerwoniaku, jednak 
Ŝadna z rodzin nie wyraziła zgody na zamieszkanie w nich.  Nadal pozostaje problem 
zabezpieczenia mieszkań dla 5 rodzin.  Obecnie zostały podjęte  starania o pozyskanie  
mieszkań w Komorowe z zasobów Wojskowej Agencji Mieszkaniowej. WAM jest 
zainteresowana sprzedaŜą mieszkań, jednak w tej wyjątkowej sytuacji   zgodziła się 
udostępnić 5 mieszkań o odpowiednim standardzie i metraŜu. Miasto jednak musiało 
zadeklarować chęć przystąpienia do przetargu na sprzedaŜ tych mieszkań.   Pismo  w sprawie 
udostępnienia 5 mieszkań zostało skierowane  do Ministra Obrony Narodowej. Podejmowane 
są wszelkie działania mające na celu przyspieszenie procedury załatwienia  sprawy mieszkań.  
Wyraził nadzieje, Ŝe w przyszłym tygodniu mieszkańcy otrzymają wskazania do 
zamieszkania w Komorowie.  Planowane jest, Ŝe mieszkania te zostaną przydzielone na okres 
6 miesięcy. Być moŜe,  w tym czasie miasto odzyska mieszkania komunalne / z eksmisji/                   
i będą one mogły być wskazane dla rodzin z Czerwoniaka. Zastępca Burmistrza Miasta                   
p. Jerzy Pawluczuk  poinformował o tym, Ŝe  z ekspertyzy  budynku  przy ul. Pocztowej,  
którą wykonali eksperci z Politechniki Białostockiej wynika, Ŝe   naleŜy dokonać rozbiórki 
tylko 1 części budynku. Budynek – Czerwoniak  składa się z 2 niezaleŜnych części, na 
niezaleŜnych fundamentach,  spiętych  u góry łącznikiem, klatka schodowa jest w części 
nieuszkodzonej.  W części  przeznaczonej do rozbiórki / budynek niepodpiwniczony/ 
zamieszkiwały 2 rodziny / w tym  rodzina, która przyjęła mieszkanie w bloku na oś. 
Lubiejewska/. Pozostałe 4 rodziny   mieszkały w części  nienaruszonej. Prawdopodobnie te 
rodziny będą mogły wrócić do swoich mieszkań  być moŜe po wykonaniu rozbiórki  
pierwszej części lub nawet wcześniej.   Podkreślił, Ŝe jeśli ww. rodziny będą chciały zostać              
w mieszkaniach komunalnych, które  zostaną im wskazane będą mogły w nich pozostać.   

Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe naleŜy  zrobić 
wszystko aby mieszkańcy Czerwonaka jeszcze przed Świętami  otrzymali mieszkania                              
w których będą mogli spokojnie i godnie czekać na powrót do swoich mieszkań.   



Radny p. Michał Kacprzak poruszył  sprawę funkcjonowania sportu w mieście. 
Podkreślił, Ŝe w mieście jest wielu działaczy sportowych   zaangaŜowanych w swoja pracę. 
MłodzieŜ  jest zachęcana do uprawiania sportu, wśród młodych sportowców  jest wiele 
młodych talentów, którzy mogą być mistrzami w swoich dyscyplinach. Następnie 
poinformował zebranych o tym, Ŝe na jego ręce został złoŜony apel działacza sportowego                
p.  Henryka Wilczewskiego  do nowej Rady Miasta w sprawie  ostrowskiego sportu.                        
W dalszej kolejności  Radny p. Michał Kacprzak odczytał apel.  

Apel w załączeniu do Protokołu.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych  o tym,                  
Ŝe apel zostanie przekazany do rozpatrzenia przez Komisję Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Zdrowia,  Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego.  

Radny p. Zbigniew Krych zwrócił się do Burmistrza Miasta z pytaniem  czy na 
pracowników Urzędu Miasta bądź miejskich jednostek organizacyjnych czy spółek, którzy 
startowali w  wyborach samorządowych z list wyborczych innych niŜ Komitetu Wyborczego 
Porozumienie – Razem, będą  wywierane naciski  aby  rozwiązali stosunek pracy.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  stwierdził, Ŝe  sesja nie jest forum do 
dyskusji na tematy personalne. Przyznał, Ŝe rozmawiał z jednym  pracownikiem, jednak nie 
było Ŝadnej perswazji ani  nacisku na jego sposób zachowania.  Podkreślił, Ŝe kaŜdy moŜe 
startować  w kaŜdych wyborach  i z jakiejkolwiek listy,  stwierdził, Ŝe  jeśli  pracownicy   
Burmistrza Miasta  nie akceptują go  jako pracodawcy to daje to do myślenia i powstaje 
niedobra sytuacja.  Tworzy się zły klimat jest gdy pracownik traci  zaufanie do pracodawcy 
lub pracodawca traci zaufanie do pracownika.  Stwierdził, Ŝe takiej sytuacji na pewno 
przyjąłby ewentualnie złoŜoną rezygnację z pracy . Podkreślił, Ŝe nie będzie prowadził 
działań odwetowych. 

Radny p. Andrzej Morawski  stwierdził, Ŝe Radzie Miasta brakuje informacji na temat 
wieloletniej Strategii Miasta. Radni powinni otrzymać ten dokument.  Radny p. Andrzej 
Morawski stwierdził, Ŝe w planie pracy Rady brakuje  debaty na temat  funkcjonowania 
miasta. Radny uznał, Ŝe nowa Rada  Miasta powinna odbyć na początku kadencji tego typu 
debatę aby poruszyć najistotniejsze problemy.   

Radny p. Andrzej Morawski nawiązując do interpelacji  Radnej p. Marii Bębenek 
zwrócił się z pytaniem kto i dlaczego wydał decyzję o budowie  obiektu przy ul. Pocztowej 
obok Czerwonaka, który jest budynkiem zabytkowym, czy była opinia w sprawie budowy 
konserwatora zabytków. 

Radny p. Andrzej Morawski zwrócił uwagę Skarbikowi Miasta , Ŝe naleŜy  prostować 
nieprawdziwe informacje na temat budŜetu miasta, które ukazują się w prasie lokalnej.     

W dalszej kolejności Radny p. Andrzej Morawski stwierdził, Ŝe w planie pacy Rady 
Miasta  dopiero na kwiecień  zaplanowana jest dyskusja na temat funkcjonowania Związku 
Gmin Ziemia Ostrowska. Radny uznał,  Ŝe jest to późno i zwrócił się o przedstawienie  takiej 
informacji wcześniej np. przed sesją.  

Radny p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych o tym, Ŝe  strategia  jest 
opracowana do 2015 r. , zobowiązał się do przeprowadzenia  rozmowy z Burmistrzem Miasta  
na temat dostarczenia jej do Rady Miasta strategii. Dodał, Ŝe  sprawa planu pracy Rady na 



2007 r. była  rozpatrywana w odpowiednim punkcie i wtedy naleŜało  zgłaszać do niego 
uwagi.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  stwierdził, Ŝe obecnie Rada Miasta 
przystąpi do analizy projektu budŜetu miasta na 2007 r. podczas, którego zapozna się równieŜ 
z wieloletnim planem inwestycyjnym.  Strategia Miasta będzie złoŜona w Biurze  Rady 
Miasta, jest ona równieŜ dostępna w Internecie w Biuletynie Informacji Publicznej, 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  pokrótce przedstawił informację na temat  
funkcjonowania Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska”. Związek skupia  11 gmin / 
wchodzących w skład powiatu ostrowskiego/. Związek ma osobowość prawną. Burmistrz 
Miasta Ostrów Mazowiecka jest zwykle Przewodniczącym Zarządu Związku. Z chwilą 
utworzenia powiatów  zmienił się charakter Związku. Obecnie ma charakter bardziej 
promocyjny równieŜ wspiera miejscowe inicjatywy.  Związek utrzymuje się  ze składek.  
Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski zobowiązał się do złoŜenia informacji na temat 
funkcjonowania Związku.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe kolejna 
sesja Rady Miasta planowana jest na 20 grudnia 2006 r. , po której odbędzie się  Spotkanie 
Opłatkowe.  

 Następnie przypomniał o konieczności  składania przez Radnych oświadczeń 
majątkowych. 

 

Punkt 8. 

Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe porządek obrad II-ej 
zwyczajnej sesji Rady Miasta został wyczerpany, serdecznie podziękował wszystkim za 
aktywny udział w obradach, przeprosił za potknięcia w prowadzeniu sesji, po czym 
wypowiedział formułę: "Zamykam obrady II-ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka".  

  

           Na tym obrady II zwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka zostały 
zakończone.     
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